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Protokół z komisji OrEanizacyjnĘj, Rozwoju i Infrastruktury Gminy
Czaplinek w dniu 13.08.2020 r.

W dniu l3.yIII.2020 r. zostało zwołane posiedzenie komisji
Organizacyjnej, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek.

Lista obecności na zebraniu stanowi zatącznik do niniejszego protokołu
(Załącznik nr 1)

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułojć
poinformował, że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji:

1. Omówienie projektów uchwał Rady Miejskiej w Czaplinku
na najbliższą sesję.

2. Sprawy różne.

Ad 1) Na początku komisji głos zabrał Wacław Mierzejewski, który
poinformował, że jeżeli chodzi o uchwałę(druk nr 2 19/20) dotyczącą udzielenia
votum zaufania Burmistrzowi Czaplinka ma zamiar na sesji przedstawić
stanowisko klubu radnych, do którego należy.

• Projekt uchwały 220/20- omówiła pani Emanuela Nowak- bez uwag,
• Projekt uchwały 221/20-omówił Burmistrz, który podziękował

za zaangażowanie w realizację zadań budżetowych w roku 2019.
• Projekt uchwały 222/20- omówiła pani Emanuela Nowak. Radny Marcin

Czerniawski zapytał się czy w pierwszej kolejności nie miała być robiona
wspólnie z powiatem ulica Kamienna. Otrzymał odpowiedź,
że prowadzone są rozmowy i wszystko jest na dobrej drodze, aby tą ulice
również wyremontować.

• Projekt uchwały 223/20- omówiła pani Emanuela Nowak. Marcin
Czerniawski zapytał się czy zostały ujęte środki w wysokości 500 tyś
złotych, które symbolicznie na sesji przekazał pan Michał Olejniczak.
Otrzymał odpowiedź, że te środki nie wpłynęły do UM.

• Projekt uchwały 224/20 omówiła pani Barbara Dąbrowska Łątkowska.
Wacław Mierzejewski zapytał się jak wygłąda sytuacja z dowozem
uczniów do szkół. Marcin Czerniawski poinformował, że warto podjąć



rozmowy z różnymi przewoźnikami np. PKS Złocieniec. Radna Ewa
Sobczak zapytała się czy dzieci 3-4 letnie będą dowożone do szkół przez
firmę, która będzie świadczyła usługi dowozu dzieci do szkól. Marcin
Czerniawski zapytał się czy idziemy w przetarg czy czekamy na
rozwinięcie sytuacji? Burmistrz poinformował, że nie idziemy w przetarg
i w obecnej sytuacji nie może za dużo powiedzieć w tej sprawie.

• Projekt uchwały 225/20 - omówił pan Burmistrz, bez uwag,
• Projekt uchwały 226/20 — omówił pan Krzysztof Kryszan, bez uwag.
• Projekt uchwały 227/20 — omówił pan Krzysztof Kryszan. Radny Wacław

Mierzejewsid poinformował, że może lepiej wydzierżawić na czas
nieokreślony, bo w każdej chwili można taką umowę wypowiedzieć.
Radny Sebastian Mawlojć poinformował, że w poprzednich kadencjach
odeszliśmy od wydzierżawiania terenów na 10 lat. Dzierżawa na taki okres
może przyczynić się do spowodowania sytuacji patowej-dzierżawca
zgodnie z prawem wybuduje coś na takiej działce i później jest problem
jak taką sprawę załatwić. Można sprzedać działkę takiemu dzierżawcy po
wycenie lub zapłacić dzierżawcy odszkodowanie za poniesione nakłady.
Powinniśmy odchodzić od dzierżaw 10 letnich i wydzierżawiać na 9 lat
i 11 miesięcy. Radna Anna Minkiewicz poprała wypowiedź swojego
przedmówcy.

• Projekt uchwały 228/28 — omówił pan Grzegorz Gabryś członek komisji
skarg i wniosków, bez uwag.

Ad 2) W sprawach różnych głos zabrał Burmistrz, który poinformował radnych
o rozmoOwach dotyczących lokalizacji PSZOK-u. Radny Marcin Czemiawski
poinformował, że warto zwołać komisję dotyczącą uwag do opracowywanego
projektu studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
Gminy Czaplinek.

W sprawach różnych zabrała głos pani Aleksandra Luczyńska — Dyrektor
CZOK-u. Przedstawiła zebranym radnym sytuację CZOK-u oraz poinformowała
o najbłiższych planach oraz o wyrażeniu zgody na przeniesienie środków
finansowych z jednego działu na inne. Radny Wacław Mierzejewski zadał
pytanie dotyczące losów terenu na lotnisku w Broczynie. Rurmistrz
odpowiedział, że teren został odebrany od dzierżawców i czekamy na
dokumenty. Radny Michał Olejniczak poinformował, że są bardzo małe dotacje
na zabytki. I należy podjąć działania, aby ten stan rzeczy zmienić.

Protokół sporządził Przewodniczący Komisji
Sebastian Matułojć
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